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Abstract (en)
In the case of this protective earth conductor terminal, an attachment and contact foot (4) is provided for the busbar (2) to make electrical contact
with the carrier rail (5), which attachment and contact foot (4) is constructed as a solid metal part on which hook elements (6, 7) are provided for
interaction with the carrier rail limbs and on which a long spring leg (8) is integrally formed. This allows reliable mechanical retention and good
electrical contact to be achieved on and with the carrier rail (5) respectively, it being possible to produce the attachment and contact foot particularly
easily, in one piece. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dieser Schutzleiterklemme ist zur elektrischen Kontaktierung der Stromschiene (2) mit der Tragschiene (5) ein Befestigungs- und Kontaktfuß
(4) vorgesehen, der als massives Metallteil ausgebildet ist, an dem Hakenelemente (6, 7) zum Zusammenwirken mit den Tragschienenschenkeln
vorgesehen sind und an dem einstückig ein langes Federbeim (8) angeformt ist. Dadurch läßt sich ein sicherer mechanischer Halt und guter
elektrischer Kontakt auf bzw. mit der Tragschiene (5) erreichen, wobei der Befestigungs- und Kontaktfuß in einem Stück besonders einfach
herstellbar ist. <IMAGE>
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